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Betreft: consultatiereactie op het wetsvoorstel Wet regulering sekswerk

Geachte staatssecretaris, 

Bij deze wil ik graag kort reageren op het voorstel van de Wet Regulering 

Sekswerk (Wrs). 

Het is voor mij onbestaanbaar dat het kabinet een wet in wil voeren die op 

geen enkele manier gestaafd wordt door wetenschappelijk bewijs. Al het 

onderzoek dat gedaan is naar de effecten van dit soort criminaliserende 

wetgeving in andere landen laat zien dat de Wrs sekswerkers én mensen die 

gedwongen worden in de seksindustrie te werken alleen maar (verder) in 

gevaar brengt. 

Deze en meer cijfers zijn vrij toegankelijk voor iedereen. Maar voor de 

zekerheid: hier vindt u een kleine verzameling.  

Voorts wil ik u er aan herinneren dat bijvoorbeeld de registratieplicht zoals die

in de wettekst staat al door verschillende gemeenten is geprobeerd in te 

voeren, maar iedere keer door de Autoriteit Persoonsgegevens als in strijd 

met de Wet bescherming persoonsgegevens is bestempeld (bron en bron). 

Alles waar deze wet sekswerkers tegen zou moeten beschermen valt al 

onder het strafrecht. Dat het huidige strafrecht tekortschiet, zou er niet in 

moeten resulteren dat een toch al kwetsbaar gemaakte groep bestraft wordt. 

Mensen die sekswerk doen maatschappelijk, juridisch en sociaal isoleren 

door bijvoorbeeld hun boekhouder of partner strafbaar te stellen, zoals in de 

Wrs gebeurt, gaat op geen enkele manier bijdragen aan de veiligheid van 

sekswerkers. Het zal juist het tegenovergestelde effect hebben.

Ik wens u en uw ambtenaren veel wijsheid toe in het daadwerkelijk 

vooropstellen van sekswerkers in de Nederlandse wet- en regelgeving en 

hoop dat u bereid bent met hen die deze wet aangaat in gesprek te treden, 

om tot een wettekst te komen waar sekswerkers en hun omgeving 

daadwerkelijk mee gebaat zijn. 

https://autoriteitpersoonsgegevens.nl/nl/nieuws/utrecht-mag-geen-registratieplicht-invoeren-voor-raamprostituees
https://drive.google.com/drive/folders/1HFiFbVtZMZGkeoHn3S1_Kz8k7AeKv5qE%20
https://autoriteitpersoonsgegevens.nl/nl/nieuws/ap-den-haag-mag-persoonsgegevens-prostituees-niet-registreren


Met vriendelijke groet, 

Andre Weststrate


